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28 října, 2024

Špičkový britský chirurg varuje, že extrémně agresivní
rakoviny u „Covid očkovaných“ mutují (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/10/spickovy-britsky-chirurg-varuje-ze-extremne-agresivni-rakoviny-u-covid-
ockovanych-mutuji-video

V poslední době se dokonce i na mainstreamu můžete dočíst o
případech extrémně agresivních rakovin, které se objeví náhle – a
ihned ve vyšším stádiu. Nicméně nikdo tyto případy nespojuje s
genovými injekcemi, i když počet takzvaných „turbo rakovin“
explodoval právě brzy poté, co byly aplikovány experimentální
genové injekce a tato tristní situace nadále pokračuje.

Přední chirurg varoval, že u lidí, kteří byli „očkováni“ proti Covidu, se
rychle tvoří, šíří a mutují „extrémně agresivní“ rakoviny s „jinou
biologií“ a mutují do  dosud neviděných forem smrtelné nemoci.

Dr. James Royle je kolorektální a všeobecný chirurg, který 9 let
pracuje jako konzultant pro britskou vládu National Health Service
(NHS).

Royle promluvil, aby popsal, čeho byli on a jeho tým svědky mezi
pacienty, kteří dostali injekce mRNA proti Covidu.

„Pozorované rakoviny jsou ve všech věkových kategoriích,“
prozradil.

„Je to mé tvrzení, které sdílí mnoho odborných onkologů a klinických
kolegů po celém světě, že rakoviny, které vidíme, jsou extrémně
agresivní a mají jinou biologii.“

Royle však tvrdil, že to nejsou jen rakoviny, které se množí mezi
Covid očkovanými.

„Po vakcinačních boosterech jsem pozoroval něco, co se zdá být
hodně náhlými úmrtími na nekrotizující pankreatitidu,“ prozradil.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/10/spickovy-britsky-chirurg-varuje-ze-extremne-agresivni-rakoviny-u-covid-ockovanych-mutuji-video/
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Dr. Royle vyvolal upozornil na tyto alarmující případy během projevu
před účastníky summitu konaného v Stormontu v Severním Irsku.

Členové  týmu The People’s Vaccine Inquiry (PVI) odcestovali do
Belfastu, aby se zúčastnili schůzky pro postižené vakcínou proti
Covidu a rodinné příslušníky těch, kteří byli zabiti injekcemi mRNA.

Akce se konala v budově parlamentu Severního Irska. V Belfastu
tým PVI svolal The Stone Summit  ve Stormontu. Summit byl
pojmenován po Dr. Jackie Stoneové.

Stoneová byla statečná lékařka, která trpěla pronásledováním za
dodržování svých etických zásad. Byla pronásledována úřady a
nespravedlivě jí byla odebrána lékařská licence za zpochybňování
„vakcín proti Covidu.“

Stoneová použila ivermektin k úplnému odstranění COVID-19 v
Zimbabwe, ale když sdílela svá zjištění, byla pošpiněna jako
„konspirační teoretik“ a obviněna z šíření dezinformací.

Tato bitva si na ní vybrala strašnou daň a tragicky si začátkem tohoto
měsíce vzala život. Dr. Royle byl jedním z předních odborníků, kteří
měli prezentaci ve Stormontu.

Ve čtvrtém zasedání The Stone Summit diskutoval Royle o
neobvyklých případech plicní trombózy pozorované u pacientů s
kolorektálním karcinomem.

Vysvětlil korelaci mezi injekcemi mRNA proti covidu a nárůstem
případů rakoviny a alarmujícím nárůstem agresivních recidiv
rakoviny na více místech, zejména u mladších pacientů.

Royle se také zabýval problémy, kterým lékaři a chirurgové čelí při
vyjadřování svých obav.

Prozradil, že poté, co byly „vakcíny proti Covidu“ uvedeny pro
veřejné použití, jím zaznamenaná úmrtnost na rakovinu vzrostla z
jednoho úmrtí během prvních pěti let působení jako konzultant, na

https://peoplesvaccineinquiry.co.uk/who-are-we/
https://peoplesvaccineinquiry.co.uk/the-stone-summit-october-2024/
https://medicalupdateonline.com/2021/04/the-impact-of-ivermectin-use-in-zimbabwe/
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šest úmrtí během 30 dnů.

Royle obviňuje z nárůstu úmrtí a nemocí „vynucené, takzvané
vakcíny.“ Připustil, že byl skeptický od začátku zavedení vakcíny, ale
řekl, že zdravotníci překročili hranici, když byla injekce podána
zdravým dětem.

Royle odhalil, že si všiml, že nemoci začaly mutovat a rychle
akcelerovat u pacientů, kteří byli „očkováni.“

„Přibližně od března 2021 jsem začal náhle často objevovat nové
vzorce onemocnění, které jsem u svých pacientů nikdy předtím
neviděl,“ řekl. „Prvním vzorcem bylo neobvyklé srážení krve.“

Došlo také k významnému nárůstu případů nového typu
pankreatitidy u pacientů, kteří se nezdáli být tak nemocní, když šli k
lékaři, ale jejich počáteční CT vyšetření ukázalo podstatnou
pankreatickou nekrózu.

„Toto je nový fenomén,“ řekl Royle.

„Po vakcinačním posilovači jsem pozoroval to, co se zdá být hodně
náhlými úmrtími na nekrotizující pankreatitidu u starších pacientů,“
řekl.

„Došlo také k nárůstu nepříjemných zánětlivých nebo infekčních
případů urgentní všeobecné chirurgie,“ řekl.

„Jako gangrenózní cholecystitida a gangrenózní nebo perforovaná
apendicitida, zejména u pacientů středního věku. To je neobvyklé.“

„Došlo také k nárůstu rakoviny slepého střeva, která byla dříve
považována za vzácnou,“ řekl Royle.

Ve vysoce proočkovaných zemích došlo od zavedení mRNA „vakcín“
k alarmujícímu nárůstu rakoviny. „Tyto rakoviny byly hovorově
nazvány ‚turbo rakoviny‘,“ vysvětluje Royle.

https://slaynews.com/news/uk-cancer-cases-soar-record-high/
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„Toto samozřejmě není vědecký termín, ale zdá se, že odráží
agresivní biologickou povahu, kterou pozoruje veřejnost i lékaři.“

Navzdory tomu, že korporátní média publikují články ve snaze
upozornit na nárůst rakoviny, je zde jasný dramatický nárůst, ke
kterému došlo v roce 2021 krátce po zavedení ,vakcín‘,“ řekl.

„Pozorované rakoviny jsou ve všech věkových kategoriích,“
pokračoval.

„Je to mé tvrzení, sdílené mnoha odbornými onkology a klinickými
kolegy po celém světě, že rakoviny, které vidíme, jsou extrémně
agresivní a mají jinou biologii .

Všiml jsem si agresivních, rozšířených recidiv u dříve úspěšně
léčených případů rakoviny tlustého střeva, které jsem považoval za
vyléčené. Mnoho metastáz je v těchto případech neobvyklých nebo
atypických,“ řekl.

„Lidé středního a staršího věku mají nestandardní kolorektální
karcinom stadia 4,  jsou nevyléčitelní a umírají během týdnů nebo
měsíců,“ dodal.

„V mnoha z těchto případů se zdá, že celá játra jsou vyplněna
velkými kulatými nádory. Je hrozné to vidět každý týden v mém MVT.
Podle mých zkušeností je vzácné, aby byl kolorektální karcinom u
starších lidí agresivní,“ poznamenal lékař.

„Obvykle jsou sporadické rakoviny, které jsou diagnostikovány, stále
operovatelné, když se objeví. U starších pacientů se onemocnění ve
4. stádiu vyskytuje jen zřídka. A rozhodně ne způsobem, který jsem
začal zaznamenávat,“ upozornil.

„Nedávno jsme viděli tři pacienty se synchronními rakovinami. To
jsou dvě samostatné rakoviny tlustého střeva v různých oblastech
tlustého střeva, které se objevují současně. To bylo dříve
považováno za vzácné, méně než 3 procenta.“
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Mnoho odborníků z jeho multidisciplinárních týmů, které zahrnují
chirurgy, onkology, patology, radiology a odborné sestry, mu řeklo, že
zaznamenali náhlou změnu ve vzorcích a dramatický nárůst těchto
agresivních a pokročilých druhů rakoviny v posledních dvou letech.

Royle stručně vysvětlil některé teorie, o kterých se diskutuje ve
snaze vysvětlit nárůst případů rakoviny. Ale dokázal je všechny
zavrhnout pomocí jednoduchých faktů nebo osobních zkušeností,
kromě jednoho.

„Existuje úzká časová souvislost mezi rostoucím výskytem rakoviny
a zaváděním genetických injekcí mRNA covid-19 v celé populaci,“
řekl Royle.

„Zjevná korelace splňuje většinu 9 Bradford-Hillových
epidemiologických kritérií pro příčinnou souvislost.“

„Existuje několik věrohodných mechanismů, jimiž může být rakovina
indukována nebo potencována, urychlena, injekcemi genu mRNA,
včetně nepřijatelně vysokých úrovní kontaminace bakteriálním
plazmidem, objevení nádorového promotoru SV40, narušení
supresoru p53 atd. “ dodal.

„Obecněji řečeno, injekce jasně způsobují generalizovanou
imunosupresi.“

Royle dříve ve své prezentaci vysvětlil, že potlačení imunitního
systému je rizikovým faktorem pro rakovinu. Řekl, že od června 2021
předložil regulačním orgánům více než 20 zpráv týkajících se těchto
problémů.

Royle však říká, že jeho varování jsou ignorována.

„Mohl jsem jich odeslat mnohem více, ale bylo velmi zřejmé, že
MHRA (britská Agentura pro regulaci léčiv a zdravotních produktů)
data ignorovala,“ vysvětluje.
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„Nikdy jsem nedostal žádnou zpětnou vazbu k analýze mých případů
nebo dokonce potvrzení, kromě dvou nebo tří případů, kdy byly
požadovány další objasňující informace, které jsem již poskytl. Od
MHRA jsem nedostal žádné informace, které by naznačovaly, že se
dívali na zaslaná data nebo je analyzovali,“ řekl.

„Navzdory tomu je bezpečnostní signál ze systému MHRA i systému
VAERS ve Spojených státech bezprecedentní a nepopiratelně
zřejmý. Údaje jsou jasné, že vakcíny proti COVID-19 nejsou ani
účinné, ani bezpečné,“ uzavírá Royle.

„Moje vlastní osobní pozorování jsou stále více podporována jinými
daty po celém světě ve výzkumných studiích a také názory
odborníků v jiných centrech.

Osobně požaduji, aby tyto injekce a jakákoli jejich propagace byly s
okamžitou platností zastaveny.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]


